
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 27 sierpnia 2014 r. 
 
OA.0002.8.2014.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XLIX/2014 
 

z obrad XLIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 20 sierpnia 2014 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XLIX sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 14 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 912 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
 Wójt Gminy Krzywcza złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 
dodanie do punktu 3 jako ostatni ppkt 6 projekt Uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
W uzasadnieniu do tego wniosku poinformował radnych, że w międzyczasie, 
po wysłaniu radnym zaproszeń wraz z projektami uchwał, do Urzędu Gminy 
wpłynęła promesa. W związku z tym wnioskował o wprowadzenia tych 
środków finansowych do Budżetu Gminy Krzywcza na 2014 r. celem podjęcia 
dalszych działań związanych z wykonaniem planowanej do realizacji 
inwestycji. 
 
 Porządek obrad wraz z proponowaną zmianą w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę własną w sprawie podziału Gminy Krzywcza na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 

2) zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa w miejscowości 
Krzywcza; 
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3) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 433 o pow. 0,3241 
ha w Woli Krzywieckiej) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

4) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 
kierownicze, przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji tych 
zajęć; 

5) upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza do zawarcia porozumienia 
i przyjęcia do realizacji zadania publicznego Powiatu Przemyskiego 
w zakresie „Przebudowa chodników w miejscowości Krzywcza na 
działce nr 832 w Krzywczy”; 

6) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Protokoły Nr XLVI/2014, XLVII/2014 i XLVIII/2014 z obrad poprzednich 
sesji Rady Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, 
aby ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 
Ad 3. 
 Realizując punkt 3 obrad Rada Gminy w pierwszej kolejności przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę własną w sprawie 
podziału Gminy Krzywcza na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 
oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, 1 głos „przeciwny” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 286/XLIX/2014 stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych 
sołtysa w miejscowości Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy zapytał – Co się stanie, gdy po upływie 
określonych terminów, nie będzie zgłoszona żadna kandydatura na sołtysa wsi 
Krzywcza? 
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 Sekretarz Gminy odpowiedział, że ponownych przedterminowych 
wyborów nie będzie można ogłosić, gdyż zgodnie z postanowieniami statutów 
sołectw, w terminie krótszym niż 6 miesięcy do upływu kadencji sołtysów, 
wyborów się nie przeprowadza. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie innych uwag 
i zapytań, do tego projektu uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” (Nr 287/XLIX/2014 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 
 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki 
nr 433 o pow. 0,3241 ha w Woli Krzywieckiej) stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” 
i 0 głosów „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 288/XLIX/2014 stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu). 
 
 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowisko kierownicze, przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji tych 
zajęć. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Wójt Gminy dodał, że projekt tej uchwały został zaopiniowany przez 
Związek Zawodowy. Związek ten zaproponował, aby dyrektor szkół zespołu 
liczącego 13 i więcej oddziałów realizował 5 godzin tygodniowego wymiaru 
zajęć. W przygotowanym projekcie zaproponuje się 4 godziny. Dodał przy tym, 
że opinia Związków Zawodowych w tej sprawie nie jest dla Rady Gminy 
wiążąca. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” i 0 głosów 
„przeciwnych” (Uchwała Nr 289/XLIX/2014 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza 
do zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania publicznego 
Powiatu Przemyskiego w zakresie „Przebudowa chodników w miejscowości 
Krzywcza na działce nr 832 w Krzywczy”. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy.  
 Natomiast szczegółowe uzasadnienie do tego projektu uchwały 
przedstawił Wójt Gminy. Wyjaśnił on przy tym, że Gmina Krzywcza wystąpiła 
do Lokalnej Grupy Działania z projektem w ramach którego przewiduje się 
remont chodnika (wymiana starych płytek na nową kostkę) przy drodze 
powiatowej na odcinku od wjazdu do Ośrodka Zdrowia do Zespołu Szkół 
w Krzywczy. W budżecie gminy nie było przewidzianych żadnych środków 
na realizację tego zadnia, jednak w wyniku przeprowadzonych rozmów 
z Powiatem Przemyskim udało się pozyskać dodatkowe środki finansowe 
na wymagane zabezpieczenie wkładu własnego przy remoncie tego chodnika. 
W związku z tym wymagana jest zgoda Rady Gminy na zawarcie z Powiatem 
Przemyskim porozumienia w tej sprawie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, względu na brak innych uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” (Uchwała Nr 290/XLIX/2014 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 
 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” i 0 głosów 
„przeciwnych” (Uchwała Nr 291/XLIX/2014 stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 4. 
 Wójt Gminy Krzywcza Witold Szpytman przedstawił informację o swojej 
pracy w okresie międzysesyjnym oraz informację o sposobie realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzednich sesjach na sesję Rady Gminy 
Krzywcza (Informacje te stanowią załączniki nr 10 i 11 do niniejszego 
protokołu). 
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 Wójt Gminy poinformował, że Gmina Krzywcza w najbliższym czasie 
Gmina uzyska decyzję na pozwolenie użytkowania wyremontowanego 
budynku, w którym mieści się Świetlica Wiejska w Babicach. W związku z tym, 
że Gminna Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska” w Dubiecku zrezygnowała 
z dalszego wynajmowania znajdującego się w tym budynku lokalu, poprosił 
on radnych, aby w terminie do najbliższej sesji Rady Gminy zastanowili się 
nad kwestią przeznaczenia lub ewentualnego zawężenia kręgu potencjalnych 
najemców tego wolnego lokalu. Sprawa ta związana jest z tym, że wpływają 
wnioski o jego wynajęcie. Aktualnie złożony jest jeden wniosek od osoby 
prywatnej w celu prowadzenia tam działalności handlowej. 
 O godz. 9:58 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach, 
która trwała do godz. 10:11. 
 
 
Ad 5, 6. 
 Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnych punktów 
obrad. 
 Sołtys wsi Reczpol Maria Pawłowska powiedziała, że jeżeli jest problem 
z wysłaniem pracowników gospodarczych do koszenia traw w Reczpolu, 
to ona wykona to koszenie we własnym zakresie. W związku z tym prosiła, 
przynajmniej o zakup i dostarczenie paliwa do kosiarki. 
 Kierownik Robert Kaszycki odpowiedział, że przekazanie paliwa na ten 
cel, może nastąpić w dniu dzisiejszym. 
 Odnosząc się do zapytania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Bogusława Krzywińskiego w sprawie budowy mostu na rzece San w ciągu 
drogi powiatowej w miejscowości Chyrzyna, w ramach projektu „Trasy 
rowerowe w Polsce Wschodniej” Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze nie ma 
wyników rozstrzygnięcia ogłoszonego przetargu. Z nieoficjalnych informacji 
wynika, że wyłonieni zostali zarówno wykonawcy do budowy mostu 
w Chyrzynie jak i remontu kładki w Bachowie, którzy spełniają wymagane 
kryteria. 
 Na zakończenie sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady Gminy 
przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego 
w terminie na 2 miesiące przed upływem kadencji Rady Gminy. 
 Protokoły Nr XLVI/2014, XLVII/2014 i XLVIII/2014 z obrad poprzednich 
sesji Rady Gminy Krzywcza przyjęte zostały jednogłośnie przez aklamację. 
 
 
Ad 7. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1018 
XLIX zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


